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Treść zgłoszonej interpelacji, zapytania Data 

zgłosz

enia 

Odpowiedź 

1.   

 

 

 

 

 

 
BRZ.0003.1.2024 

 

 

 

 

 

Agnieszka 

Politańska 

1. Czy prawdą jest, że Powiat Kolski rozważał 

wykonanie inwestycji budowy ciągu pieszo 

rowerowego przy ul. Klonowej w Kole w roku 

2024?  

2. Czy Powiat Kolski, zamierza w propozycjach 

zmianach budżetowych w roku bieżącym 2024 bądź 

projekcie budżetu na rok 2025 zaproponować środki 

finansowe na budowę ciągu pieszorowerowego przy 

ul. Klonowej w Kole? 

 3. Proszę o kserokopię całej korespondencji 

(petycji, wniosków, zapytań, interpelacji i in. 

dokumentacji) dot. ulicy Klonowej w Kole w 

zakresie potrzeby budowy chodnika, ścieżki 

rowerowej bądź ciągu pieszo rowerowego jakie 

wpłynęły do Starostwa Powiatowego lub PZD. 

 

 

 

26.06.

2024r.  

Odpowiedź została udzielona ustnie na piśmie w dniu 

22.07.2024r.   

Ad 1. W dniu 20.06.2023 r. przesłano do Burmistrza Miasta Koła 

oraz do Wójta Gminy Koło pismo z propozycją rozpoczęcia 

realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi i poprawa 

bezpieczeństwa na odcinku ul. Klonowej w Kole” przy 

współpracy trzech samorządów. Zaproponowano montaż 

finansowy na lata 2023-2024 na wykonanie dokumentacji 

projektowej.  

Ad. 2 Powiat Kolski do końca lipca br. przedstawi Gminie 

Miejskiej Koło propozycje wspólnych zadań inwestycyjnych, w 

których między innymi ponownie zostanie ujęta przebudowa 

ulicy Klonowej w Kole.  

Ad. 3 Temat budowy chodnika i ścieżki rowerowej na ulicy 

Klonowej w Kole poruszany jest od 2020 roku. Korespondencja z 

Urzędem Miejskim w Kole nadal jest prowadzona. 
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BRZ.0003.2.2024 

 

 

 

Waldemar 

Koligot 

w imieniu Klubu Radnych Powiatu Kolskiego 

„Inicjatywa dla Powiatu Kolskiego” odczytał 

wniosek dot. stworzenia programu stypendialnego 

dla najzdolniejszych uczniów szkół średnich z 

terenu powiatu kolskiego. Radni wnioskują o 

podjęcie działań w celu opracowania regulaminu 

przyznawania stypendiów i przygotowania projektu 

uchwały w tym zakresie oraz zabezpieczenia 

środków finansowych na powyższy cel w budżecie 

powiatu na 2025r. 

 

 

 

 

 

29.08.

2024r. 

Odpowiedź została udzielona ustnie na sesji  

Starosta Robert Kropidłowski potwierdził, że propozycja radnych 
jest słuszna i z pewnością środki na wskazaną inicjatywę będą 
zabezpieczone w przyszłorocznym budżecie. Temat był omawiany 
na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  
Wicestarosta Lech Brzeziński dodał, że jest to inicjatywa cenna i 
oczekiwana przez środowisko szkolne oraz że postara się w 
najbliższym czasie zająć tym tematem.  
Protokół nr VIII z VIII sesji w dniu 29.08.2024r. 

  



 

 

Marek Tomicki 

dopytał na jakim etapie jest proces 
przygotowywania dokumentacji ścieżki rowerowej 
na odcinku Bogusławice- Góraj. Zgłosił potrzebę 
wykonania dla strażaków ochotników z Dębna 
Królewskiego zatoki parkingowej. Kolejny temat 
poruszony przez radnego dotyczył przywrócenia 
połączenia kolejowego PKP, który zatrzymywał się w 
Lipich Górach w gminie Babiak. Mieszkańcy 
oczekują na uruchomienie tego połączenia.  
 

 

 

 

29.08.

2024r. 

 

 

Odpowiedź została udzielona ustnie na sesji przez Starostę 

Kolskiego  

dokumentacja w zakresie budowy ścieżki rowerowej Bogusławice 
Góraj została przekazana do konsultacji wójtowi Gminy Babiak. 
Jeżeli chodzi o sprawy strażackie, to na chwilę obecną PZD 
utwardzi rów i będą przeprowadzone rozmowy z wójtem gminy 
Babiak, w zakresie współfinansowania wykonania zatoki 
parkingowej przy OSP. Sprawa połączeń PKP do Lipich Gór, 
zostanie omówiona na najbliższym posiedzeniu Zarządu Powiatu. 
Starosta uważa, że przywrócenie połączenia jest zasadne, dodał, 
że Zarząd planuje złożyć wniosek o dofinansowanie w ramach 
konkursu organizowanego przez PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. 
pn. „Poprawa bezpieczeństwa na skrzyżowaniach kolejowo-
drogowych, w tym ich przebudowa na skrzyżowania 
dwupoziomowe”. Wniosek dotyczy budowy wiaduktu 
drogowego nad linią kolejową na granicy miasta Koła i gminy 
Osiek Mały. Budowa wiaduktu byłaby kontynuacją trwającej 
obecnie budowy północnej obwodnicy Koła. Inwestycja w 
znacznym stopniu upłynniłaby ruch drogowy z kierunku Osiek 
Wielki w kierunku miasta Koła.  
Protokół nr VIII/2024 z 29.08.2024r 

 

Zenon Wasiak 

 

 

 

zgłosił potrzebę naprawy drogi powiatowej na 

odcinku Dąbie – Lisice. Na tym odcinku odbywa się 

ruch tranzytowy i ciężarowy. 

 

29.08.

2024r.  

Odpowiedź została udzielona ustnie na sesji  

Starosta Robert Kropidłowski porozmawia z burmistrzem Dąbia 
o kompleksowym remoncie ww. odcinka drogi. 
Protokół nr VIII/2024 z 29.08.2024r. 
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BRZ.0003.3.2024 

 
Zenon Wasiak 

przypomniał, że na ostatniej sesji zgłosił 
konieczność naprawy drogi powiatowej na odcinku 
Dąbie – Lisice. Czy coś się dzieje w tym temacie? 

 

26.09.

2024r. 

Odpowiedź została udzielona ustnie na sesji przez: 

 Wicestarostę Kolskiego przetarg ogłoszony przez PZD w Kole na 
wykonywanie remontów cząstkowych nie został rozstrzygnięty, 
ponieważ nie było ofert. Ten odcinek drogi jednak zostanie 
uwzględnionych do realizacji, niestety nie można wskazać 
konkretnego terminu. Dyrektor Grzegorz Kujawa dodał, że 



mamy obecnie koniec roku, środków na bieżące remonty 
pozostało niewiele. Aby wykonać odcinek drogi, o której radny 
wspomniał, należy zwrócić się do gminy Dąbie o 
współfinansowanie takiej inwestycji.  
Pismo PZD/542/Int/SL/265-1/2024 z 04.10.2024r.  
wykonanie remontu przez służby liniowe masą na gorąco, jednak 
w związku ze zużyciem nawierzchni winna być odnowiona w 
ramach przebudowy lub remontu w 2025r.  
Protokół nr IX/2024 z 26.09.2024r 

 
Ryszard Kasiorek 

zgłaszał potrzebę naprawy remontu przepustu w m. 
Kamień.  

26.09.

2024r. 

Odpowiedź została udzielona ustnie na sesji przez Dyrektora 
PZD w Kole odpowiedział,  że przepust jest zamknięty, został 
oczyszczony przez służby drogowe. Gmina nie jest 
zainteresowana współfinansowaniem powyższego zadania.  
Protokół nr IX/2024 z 26.09.2024r 

Marek Tomicki podziękował, za podjęcie tematu budowy chodnika 
na ul. Dworcowej w Babiaku oraz za spotkanie z 
Zarządem Powiatu Kolskiego dot. wznowienia 
kursów pociągów pospiesznych na linii północ – 
południe (Katowice – Gdynia) przez stację w 
Babiaku. Proponuje się kursowanie dwóch par 
pociągów. Na powyższym posiedzeniu padła 
propozycja, aby pociągi, dla których Kłodawa jest 
końcową stacją zatrzymywały się również na stacji 
w Babiaku. Radny Tomicki zwrócił się z prośbą o 
przygotowanie pism do Marszałka Województwa 
Wielkopolskiego oraz Ministra Infrastruktury z 
przedstawieniem ww. propozycji, a także 
umówienie spotkań w powyższych sprawach.  
 

 

 

 

 

 

 

26.09.

2024r. 

Odpowiedź została udzielona ustnie na sesji Wicestarosta Lech 
Brzeziński wyjaśnił, że zostały wystosowane pisma w tej sprawie 
zostały skierowane do Marszalka Województwa Wielkopolskiego 
oraz Ministra Infrastruktury obecnie będziemy oczekiwać na 
odpowiedź. Protokół nr IX/2024 z 26.09.2024r 
Pismo OR.033.22.2024 z 19.11.2024r.  
Przesłanie do Marszałaka Województwa Wielkopolskiego prośby 
o rozważenie możliwości wydłużenia pociągów Kolei 
Wielkopolskich na linii Koło- Kłodawa o dodatkową stację w 
miejscowości Babiak.  
Pismo od Marszałka Woj. Wlkp. nr DT.III.152.79.2024 z dnia 
20.12.2024r.  
pismo w sprawie odmowy uruchomienia połączenia Kłodawa- 
Babiak- Koło.  
 



4 BRZ.0003.4.2024 Interpelacja 
Klubu radnych 

Powiatu 
Kolskiego 

„Inicjatywa dla 
Powiatu 

Kolskiego” 

Interpelacja w sprawie pożyczki krótkoterminowej 
typu overdraft na kwotę 2 260 987,37 zł przez SP 
ZOZ w Kole 

03.10.

2024r.  

Odpowiedź została udzielona na piśmie BRZ.0003.3.2024 z 

dnia 16.10.2024r. oraz przy piśmie SP ZOZ. 

DKS.071.131.2024.AK. z dnia 11.10.2024r.  

5 BRZ.0003.5.2024 Marek Tomicki podziękował za wykonanie podjazdu dla OSP. 
Następnie podziękował Zarządowi Powiatu za 
podjęcie starań dotyczących uwzględnienia 
stacji kolejowej w Babiaku na linii Koło – 
Kłodawa, co przyczyni się do usprawnienia 
transportu publicznego na tym obszarze.  

30.10.

2024r. 

Protokół nr X/2024 z 30.10.2024r 

Ryszard 

Kasiorek 

również podziękował za wykonanie podjazdu 
dla OSP oraz za oczyszczenie luster drogowych 
w m. Bogusławice – Nowiny. 

30.10.

2024r. 

Protokół nr X/2024 z 30.10.2024r 

Zenon Wasiak dołączy kwestii wykluczeń kolejowych, poprosił 
aby pomyśleć również o możliwości 
zatrzymywania się pociągów na stacji kolejowej 
Dąbie w Wiesiołowie. Do dyskusji w tym 
temacie dołączył Starosta Robert Kropidłowski 
oraz radny Rafał Ławniczak. 

30.10.

2024r. 

Protokół nr X/2024 z 30.10.2024r 

6. BRZ.0003.6.2024 Agnieszka 
Politańska 

odczytała interpelację w sprawie wsparcia i 
zakupu specjalistycznego sprzętu do 
tlenoterapii wysokoprzepływowej dla SP ZOZ w 
Kole. Wspomniany sprzęt jest niezbędny do 
zapewnienia najwyższej jakości opieki 
zdrowotnej dla najmłodszych pacjentów 
szpitala 

28.11.

2024r. 

Protokół nr XII/2024 z 28.11.2024r. 

Pismo KPZ.0003.1.2024 z dnia10.12.2024r.   

Po złożeniu przez Dyrektora szpitala wniosku o 

dofinansowanie ww. sprzętu, z uwzględnieniem 

harmonogramu rzeczowo- finansowego wraz z opisem 

Zarząd Powiatu powróci do tematu zakupu sprzętu.  

 



      

      

      

      

     

 
    

     

 
    

      

      

 


